

探索之旅 1

Journey of Exploring 1



上帝在哪里？

Where is God?

- 1 分享看法：如果有一位创造宇宙万物的神存在，你希望祂能为你做什么？

Sharing: If there is a God who created the universe and all things, what you would like Him to do for you?

- 2 你的探索之旅，从这美丽的世界开始

Your journey of exploring starts from this beautiful world

- 2.1 看、听、感受、思想，什么让你感到惊奇？

Look, hear, feel and think, what amazes you?

- 2.2 自从造天地以来，上帝的永能与神性是明明可知的，虽是眼不能见，但藉着所造之物，就可以晓得，叫人无可推诿。

罗马书 1:20

For his invisible attributes, namely, his eternal power and divine nature, have been clearly perceived, ever since the creation of the world, in the things that have been made. So they are without excuse. Romans 1:20

这节经文告诉我们什么？

What is this verse from the Bible telling us?

- 2.3 天下万物之奇妙，井然有序，告诉我们这世界的存在是一位创造者有目的和计划的设计

This is a world full of wonders and order. It shows that it was designed by a Creator with purpose and plan.

- 3 人靠自己找不到真神，需要圣经的特别启示。让我们来看一下，圣经所启示的上帝，和一般人的想法有何不同？

Men alone won't be able to find God. We need special revelation from the Bible. Let's see what are some differences between Bible and other religions about God.

一些宗教的看法	VS	上帝特殊的启示
Other religions	VS	God's revelation

- 3.1 有很多的神 VS 独一真神
Many gods VS One true God

你们要记住，不可遗忘，天地间惟有上主是上帝；他以外，没有别的神。 申命记 4:39

Know therefore today, and lay it to your heart, that the LORD is God in heaven above and on the earth beneath; there is no other. Deuteronomy 4:39

- 3.2 有起源的神 VS 自有永有的神
Limited god VS Self-existing and all powerful God

神对摩西说：「我是自有永有的」。 出埃及记 3:14
God said to Moses, "I AM WHO I AM." Exodus 3:14

3.3 合人理想的神 VS 要人降服的神
Meet men's idea VS Request obedience

「当拜主你的神，单要事奉他。」 路加福音 4:8
You shall worship the Lord your God, and him only shall you
serve. Luke 4:8

3.4 谈条件的神 VS 无条件爱我们的神
Conditional VS Love unconditionally

惟有基督在我们还作罪人的时候为我们死，神的爱就在此
向我们显明了。 罗马书 5:8
God shows his love for us in that while we were still sinners,
Christ died for us. Romans 5:8

3.5 有距离的神 VS 亲近我们的神
Distant god VS God who is near us

你们从前远离 神的人、如今却在基督耶稣里、靠着他的
血、已经得亲近了。 以弗所书 2:13
Now in Christ Jesus you who once were far off have been
brought near by the blood of Christ. Ephesians 2:13

- 4 若真有创造的主，而祂关心我，我该如何看待这一生？
If there is really a God who created and cares for me, how should I
view my whole life?